
 
 

  
 

 
 

 
Dokkum, 15 januari 2024. 
 
Aan:  
Gemeenteraad van de gemeente Noardeast-Fryslân 
 
 
Onderwerp: locatieonderzoek Asielzoekerscentrum. 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Met deze brief roepen wij, de rooms-katholieke Pax Christi parochie, u op in te stemmen 
met een onderzoek naar de mogelijke locatie voor een asielzoekerscentrum in Dokkum.  Als 
parochie staan wij positief tegenover de komst van een nieuw AZC in Dokkum. Natuurlijk 
met zorgvuldigheid en rekening houdend met ook de lastige kanten. In beginsel moet de 
ambitie zijn om deze komst mogelijk te maken. AZC’s zijn voor vluchtelingen plekken waar 
een betere toekomst kan beginnen. Er zijn inmiddels veel voorbeelden van mensen die ooit 
als vluchteling naar Nederland zijn gekomen en een bijdrage leveren aan het 
maatschappelijk functioneren van onze gemeente. 
 
Ons standpunt is allereerst ideologisch ingegeven en in lijn met de opdracht die christenen 
vanuit de Bijbel krijgen. Voor ons moet gastvrijheid voor vreemdelingen essentieel zijn. 
 
Vijftien jaar geleden had Dokkum een AZC. Hoewel we daar als parochie geen officiële band 
mee hadden, waren er dankzij een aantal parochianen intensieve contacten. Het AZC heeft 
in Dokkum in die jaren niet tot noemenswaardige sociaal-maatschappelijke of 
veiligheidsproblemen geleid. Ook Burgum behoort tot het werkgebied van onze parochie. 
Met het daar bestaande AZC is al jaren sprake van goede contacten en ook daar is de 
aanwezigheid van een dergelijk centrum vrijwel probleemloos. 
 
Verder leidt de aanwezigheid van duizenden asielzoekers in Ter Apel tot een 
mensonwaardige opvang en een grote belasting van dat gebied. Voor onze gemeente gaat 
het om de komst van een AZC van 250 bewoners in een gemeente met bijna 46.000 
inwoners. Dat is ongeveer een half procent van de bevolking. Wanneer iedere Nederlandse 
gemeente een dergelijke bijdrage levert, zou van een probleem in Ter Apel geen sprake 
meer zijn. Met een bijdrage van de gemeente Noardeast Fryslân wordt dus ook solidariteit 
met de autochtone inwoners van Ter Apel en omgeving tot uitdrukking gebracht. 
 



Tenslotte. De gemeente probeert terecht van de naamsbekendheid van Bonifatius gebruik 
te maken om meer toeristen naar Dokkum te halen. Titus Brandsma heeft als grote initiator 
van de Bonifatiuskapel en het daarbij gelegen processiepark ervoor gezorgd dat voor 
pelgrims en toeristen een plek is in onze stad. Zijn strijd tegen de Jodenvervolging  moest hij 
met de dood in het concentratiekamp bekopen. Geheel in lijn met zijn opvattingen vinden 
wij dat er in onze stad ook een plaats moet zijn voor vluchtelingen.  
 
Wij hopen derhalve dat u in uw vergadering van 1 februari 2024 zult instemmen met een 
onderzoek naar een mogelijk geschikte locatie voor een AZC in Dokkum. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het bestuur van de Pax Christi parochie 
 

 voorzitter 
 
 

 secretaris 




